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Referat af bestyrelsesmøde d. 5. oktober 2021

Tilstede:
HC Lund, Ask Kroager Lund, Linda Guldbæk Nielsen, Jette Oksholm og suppleant
Oliver Skeller Østergaard.

Afbud: Claus Høyer og suppleant Laura Lund Kuhlmann.
Referent: Linda Guldbæk Nielsen

Dagsorden:
1. Udskiftning i bestyrelsen
2. Status 5 års gennemgang
3. Forslag om tørrestativer i haven
4. Fund af skægkræ i baghuset
5. Status altanprojekt

1. Udskiftning i bestyrelsen
Linda Guldbæk Nielsen og Andreas Vermund Møinichen træder begge ud af
bestyrelsen grundet fraflytning. Deres opgaver overtages af Laura Lund Kuhlmann
og Oliver Skeller Østergaard, der begge træder ind i bestyrelsen. Formandsposten
overtages af Oliver Skeller Østergaard.

Bestyrelsesarbejdet omfatter bl.a. den daglige drift af foreningen, byggesager,
kommunikation med foreningens ejendomsadministrator samt håndtering af
beboerhenvendelser.

2. Status 5 års gennemgang
Afslutningen af foreningens store renoveringsprojekt nærmer sig i november.
I den forbindelse har der været en 5-års gennemgang af renoveringen, hvor en
række punkter er udpeget og skal udbedres før byggesagen endeligt kan afsluttes.
Bestyrelsen har i forbindelse med 5-års gennemgangen kontaktet en ekstern
byggerådgiver som vil stå for det afsluttende arbejde.

3. Forslag om tørrestativ i haven
Bestyrelsen har modtaget et forslag om at opsætte et tørrestativ i haven på det
smalle græsstykke langs baghuset. Forslaget blev diskuteret på mødet og
bestyrelsen ønsker ikke at gå videre med forslaget. Et enkelt tørrestativ vil ikke
kunne dække behovet, og det vil optage for meget plads, hvis der skal sikres
tilstrækkelig tørrekapacitet. Pladsen i haven er begrænset og bestyrelsen mener at
det vil skæmme miljøet i gården for meget, hvis der altid hænger vasketøj til tørre.



4. Fund af skægkræ i baghuset
En beboer i baghuset har informeret bestyrelsen om, at der er fundet skægkræ
(ufarligt insekt der minder om sølvfisk) i dennes lejlighed. Der ikke er fundet
skægkræ i de øvrige lejligheder i baghuset. Bestyrelsen søger vejledning angående
bekæmpelse af skægkræ hos forenings byggerådgiver.

5. Status altanprojekt
Jette Slott Oksholm redegjorde kort for altanlavets arbejde. Altanlavet mangler
fortsat 1-2 medlemmer for at kunne sikre fremdriften af projektet. Ønsker man at
melde sig ind i altanlavet eller høre mere om hvad arbejdet indebær, så kan man
kontakte bestyrelsen, der vil videreformidle kontakten til altanlavet. Bestyrelsen kan
kontaktes på bestyrelsen@holgerdanskesvej12-18.dk.

Bestyrelsen tager ikke del i Altanlavets arbejde, men vil løbende blive orienteret om
projektet.
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